

## PATIENT INFORMATION LEAFLET: INFORMATION FOR THE USER

### **Carolina Pharma® Zinc Sulfate 15mg Syrup**

#### **Active Ingredients:**

Zinc Sulfate

#### **Inactive Ingredients:**

Purified water, Sodium benzoate, Citric acid, Glycerin, Sorbitol solution

#### **WHAT IS Carolina Pharma® Zinc Sulfate 15mg Syrup?**

Zinc sulfate 15mg syrup is commonly used to treat zinc deficiency, which can occur due to poor diet, malabsorption, or increased zinc requirements during growth and development. Zinc is also important for immune system function and may help to

reduce the duration and severity of diarrhea in children.

#### **BEFORE YOU TAKE Carolina Pharma® Zinc Sulfate 15mg Syrup?**

If you are allergic to zinc sulfate or any of the other ingredients in the syrup, you should not use this medication. Zinc supplementation may not be suitable for people with certain pre-existing health conditions, such as kidney disease, liver disease, or copper deficiency. It is important to consult with a healthcare provider before taking Zinc Sulfate 15mg Syrup if you have any pre-existing medical conditions or are currently taking any medications.

#### **DIRECTIONS AND DOSAGE:**

## **PATIENT INFORMATION LEAFLET: INFORMATION FOR THE USER**

The recommended dosage of Zinc Sulfate 15mg Syrup varies depending on age and the reason for use. Children over the age of 1 can take 5mL of the syrup once a day, while adults can take 10mL once a day. It is important not to exceed the recommended dose, as excessive zinc supplementation can have adverse effects.

### **POSSIBLE SIDE EFFECTS:**

Zinc Sulfate 15mg Syrup is generally well-tolerated, and serious side effects are rare. However, some people may experience mild gastrointestinal upset, such as nausea, vomiting, or diarrhea. In rare cases, excessive zinc supplementation can cause copper deficiency, impaired immune function, and decreased levels of HDL cholesterol.

### **STORAGE:**

To store Zinc Sulfate 15mg Syrup, you should keep it in a cool, dry place, away from direct sunlight and heat. The product should be kept out of the reach of children and should not be used after the expiry date. It is important to note that this information is provided as a general guide and should not replace the advice of your healthcare provider. If you have any questions or concerns about using Zinc Sulfate 15mg Syrup, please consult your healthcare provider.

### **FURTHER INFORMATION:**

Questions?

[Call or WhatsApp:](#)

+1 984-207-4925

## PATIENT INFORMATION LEAFLET: INFORMATION FOR THE USER

Email:

feedback@carolina-pharma.com

**Marketing Authorization Holder (MAH):**

Carolina Pharma USA, 10540 Ligon Mill Rd,  
Wake Forest, NC 27587, United States

**Manufacturer:**

CAROLİNA PHARMA İLAÇVE  
KİM.MAD.SAN.TİC. LTD.ŞTİ KARADUVAR

MAH.SERBEST

BÖLGE 11. CADDE NO:24 AKDENİZ/ MERSİN

## PATIENT INFORMATION LEAFLET: INFORMATION FOR THE USER

### التعليمات والجرعة:

تختلف الجرعة الموصى بها من شراب كبريتات الزنك 15 ملغ حسب العمر وسبب الاستخدام. يمكن للأطفال الذين تزيد أعمارهم عن سنة واحدة تناول 5 مل من الشراب مرة واحدة يوميًا ، بينما يمكن للبالغين تناول 10 مل مرة واحدة يوميًا. من المهم عدم تجاوز الجرعة الموصى بها ، لأن مكملات الزنك المفرطة يمكن أن يكون لها آثار ضارة.

### التأثيرات الجانبية المحتملة:

شراب كبريتات الزنك 15 ملغ جيد التحمل بشكل عام ، والآثار الجانبية الخطيرة نادرة. ومع ذلك ، قد يعاني بعض الأشخاص من اضطراب بسيط في الجهاز الهضمي ، مثل الغثيان أو القيء أو الإسهال. في حالات نادرة ،

الزنك مهم أيضًا لوظيفة الجهاز المناعي وقد يساعد في تقليل مدة وشدة الإسهال عند الأطفال.

### نصائح قبل استعمال شراب الزنك

#### 15 ملغ من كارولينا فارما®

إذا كنت تعاني من حساسية تجاه كبريتات الزنك أو أي من المكونات الأخرى في الشراب ، فلا يجب عليك استخدام هذا الدواء. قد لا تكون مكملات الزنك مناسبة للأشخاص الذين يعانون من بعض الحالات الصحية الموجودة مسبقًا ، مثل أمراض الكلى أو أمراض الكبد أو نقص النحاس. من المهم التشاور مع مقدم الرعاية الصحية قبل تناول Zinc 15mg Syrup إذا كان لديك أي حالات طبية موجودة مسبقًا أو تتناول حاليًا أي أدوية.

### شراب الزنك 15 ملغ من كارولينا

#### فارما®

### المادة الفعالة:

#### كبريتات الزنك

#### السواغات:

الماء المنقى، بنزوات الصوديوم، حمض الليمون، الغليسرين، السوربيتول.

### ما هو شراب الزنك 15 ملغ من

#### كارولينا فارما®

يستخدم شراب كبريتات الزنك 15 ملغ بشكل شائع لعلاج نقص الزنك ، والذي يمكن أن يحدث بسبب سوء التغذية أو سوء الامتصاص أو زيادة متطلبات الزنك أثناء النمو والتطور.

## PATIENT INFORMATION LEAFLET: INFORMATION FOR THE USER

Carolina Pharma USA, 10540  
Ligon Mill Rd, Wake Forest,  
NC 27587, United States

**الشركة الصانعة وصاحبة الترخيص:**

شركة كارولينا فارما للصناعات  
الدوائية

CAROLINA PHARMA İLAÇVE  
KİM.MAD.SAN.TİC. LTD.ŞTİ  
KARADUVAR MAH.SERBEST  
BÖLGE 11. CADDE NO:24 AK  
DENİZ/ MERSİN

استشارة مقدم الرعاية الصحية  
الخاص بك.

### **معلومات إضافية:**

لا تترددوا بالاتصال معنا هاتفياً أو  
عبر تطبيق الواتساب في حال كان  
لديكم أي سؤال أو استفسار عن هذا  
المنتج أو غيره من منتجاتنا على الرقم  
التالي:

+1 984-207-4925

أو البريد الإلكتروني:

feedback@carolina-  
pharma.com

### **الموزع المعتمد:**

شركة كارولينا فارما – الولايات  
المتحدة الأمريكية.

يمكن أن يؤدي تناول كميات الزنك  
المفرطة إلى نقص النحاس ، وضعف  
وظائف المناعة ، وانخفاض مستويات  
كوليسترول البروتين الدهني عالي  
الكثافة.

### **الحفظ والتخزين**

لتخزين شراب كبريتات الزنك 15  
مجم ، يجب حفظه في مكان بارد  
وجاف ، بعيداً عن أشعة الشمس  
المباشرة والحرارة. يجب إبقاء المنتج  
بعيداً عن متناول الأطفال ويجب عدم  
استخدامه بعد تاريخ انتهاء الصلاحية.  
من المهم ملاحظة أن هذه المعلومات  
مقدمة كدليل عام ولا يجب أن تحل  
محل نصيحة مقدم الرعاية الصحية  
الخاص بك. إذا كانت لديك أي أسئلة  
أو مخاوف بشأن استخدام Zinc  
Sulfate 15mg Syrup ، فيرجى